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PROTOKÓŁ NR XIV/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 31 października 2019 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 31 października 

2019 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1100 do godz. 

1415. 

PKT 1 

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co jest 

realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 

/załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 

12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy         p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy            p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy          p. Ewa Bator 

4. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów                      p. Józefa Pokrywka 

5. Przedstawiciel Placówki Terenowej KRUS 

 w Grójcu                                                                             p. Tomasz Wawrzyniak 

6. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych 

w Nowym Mieście nad Pilicą           p. Jarosław Gortatowicz 

7. Przedstawiciel gazety ,,Jabłonka”          p. Dominik Górecki 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wg 

załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu. 

PKT 3 

 Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 
5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 
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7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  
 za okres międzysesyjny. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 

2032.     

c) sprzedaży lokalu mieszkalnego. 

d) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2020.  

e) wyznaczenia aglomeracji Nowe Miasto nad Pilicą. 
f) zmiany uchwały nr XXVI/141/2020 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 12 

września 2012 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe 

Miasto. 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3, obręb Łęgonice. 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przezstrzennego 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i 608, obręb Żdżarki. 

j) miejscowego planu zagosopodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr; 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, 

oraz części działki nr 800/2, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. 
k) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr 323, 324 oraz części działki nr 322, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.  
l) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą.  
ł) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl 
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PKT 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokoły  

z ostatniej sesji Rady Miejskiej wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są 
uwagi lub pytania do protokołów z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 29 sierpnia, 24 września, 14 

października br. Uwag i pytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołów. W głosowaniu za –12 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw –0, 

wstrzymało się –1. Protokoły z ostatnich sesji Rady zostały przyjęte. Głosowanie imienne 

stanowi /załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 5 

Głos zabrał Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Jarosław Gortatowicz, który 

poinformował, że w dniu 28 października wystąpiła awaria rurociągu tłocznego wody surowej, 

która zaopatruje stację uzdatniania wody w naszym mieście. Dotychczas funkcjonowały dwie 

nitki podstawowa i awaryjna. Nitka awaryjna była naprawiana w 2014 roku. Do tej pory 

funkcjonowała ta nitka, która wcześniej nie była modernizowana. W chwili wystąpienia awarii 

próbowaliśmy przełączyć się na awaryjną nitkę, ale okazało się, że jest nie drożna. W związku 

powyższym na dzień dzisiejszy nie ma możliwości dostarczania wody z ujęć zlokalizowanych 

naszej instalacji. Korzystamy ze stacji wodociągowej w Żdżarach przez połączenie na 

wysokości jednostki wojskowej. To połączenie nie jest w stanie zaspokoić potrzeb 

mieszkańców Nowego Miasta oraz miejscowości ościennych. Awaria powstała na terenie 

podmokłym i do momentu zlokalizowania awarii woda zalała teren. W chwili obecnej są 
wykonywane prace, aby podebrać wodę z rurociągu dostarczonego z sieci i przerzucić do 

zbiornika retencyjnego. W uzgodnionym terminie z mieszkańcami szczególnie osiedla przy ul. 

Ogrodowej i jednostki wojskowej, żeby ustalić z mieszkańcami ten teren i spróbować w 

zależności na ile tej wody wystarczy dostarczyć tą wodę pod pełnym ciśnieniem, aby mogli 

zgromadzić te wodę na kilka godzin.  Taka sytuacja jaka zaistniała, ponieważ jest tam teren 

bardzo grzęski nie można tam wjechać ciężkim sprzętem. Nitka, która została naprawiana w 

2014 roku została naprawiana na części w tym najbardziej trudnym terenie ekipa nie mogła 

dojechać. Prawdopodobnie próbowano z poprzednim dyrektorem naprawiać rurociąg na części. 

Na najbardziej trudnym terenie ekipa nie mogła dojechać i po uzgodnieniu z poprzednim 

dyrektorem próbowano naprawiać betonem i część tego betonu dostała się do rurociągu w 

związku z powyższym awaryjny rurociąg jest nie drożny. Jeżeli byłaby potrzeba dostarczenia 

wody na teren osiedla nie do celów pitnych możemy dostarczyć w pojemnikach w porozumieniu 

z przedstawicielami osiedli.  

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do pana Dyrektora.  

Radny Tadeusz Jędryka spytał o termin usunięcia awarii. 

Prawdopodobnie przewidywany termin usunięcia awarii nastąpi po najbliższych świętach w 

porozumieniu z p. Burmistrzem zostanie uruchomiona nowa zastępcza nitka.  
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Głos zabrał p. Burmistrz poinformował, że teren jest trudny do usunięcia awarii i będzie 

wykonywany metodą wiercenia. Dlatego zostały zamówione odpowiednie rury, sprzęt i w 

najbliższy poniedziałek firma będzie wykonywać prace na terenie tej awarii.  

Kolejno głos zabrał przedstawiciel Placówki KRUS w Grójcu p. Tomasz Wawrzyniak, który 

przedstawił informacje na temat działalności KRUS-u. Następnie zwrócił się z prośbą 
zorganizowania konkursu na temat ,,Bezpieczeństwo pracy w gospodarstwie rolnym” oraz 

zaprosił sołtysów do udziału w konkursie. Po wyłonieniu laureatów konkursu zostały wręczone 

nagrody rzeczowe. Następnie przekazał informacje na temat zgłaszania wypadków przy 

pracach rolniczych.  

Na salę obrad o godz. 11.30 przybył radny Andrzej Zając. Na sali obrad obecnych 14 radnych.  

Przedstawił informację na temat programu 500+ dla osób o niezdolności do samodzielnej 

egzystencji, rehabilitacji leczniczej, zasad ochrony zdrowia oraz ubezpieczenia społecznego 

rolników i świadczeń z nim związanych oraz przestrzegania zasad bezpieczeństwa BHP 

dotyczące zatrudniania pracowników.   

Na salę obrad o godz. 11.35 przybył radny Sebastian Stolarek. Na sali obrad obecnych 15 

radnych.  

Radny p. Dariusz Dziurowicz zgłosił problem z tytułu dodatkowych wypłat z programu 

500+ dla osób, które same nie mogą egzystować. Problem jest o tyle poważny, że sama 

definicja i zdiagnozowanie takiego pacjenta nie jest zawarte w żadnych przepisach. W 

każdym temacie, o którym pan mówił powinny być wydane broszurki i przekazane na 

dzisiejszej sesji. 

Pan Wawrzyniak odpowiedział, że jeśli chodzi określenie samodzielnej egzystencji 

określają lekarze trudno się wypowiedzieć, czy są określone procedury czy nie. 

Obowiązkiem lekarza jest wydanie zaświadczenia, które nie jest adekwatne do tego czy 

będzie orzeczona ta niezdolność czy będzie odrzucona. Na podstawie dokumentacji lekarz 

rzeczoznawca odpowiada czy ta niezdolność jest orzeczona czy też nie. Prosił w razie 

różnych wątpliwości o kontakt telefoniczny, który dostępny jest na stronie.  

Salę obrad o godz. 11.45 opuściła radna Iwona Lepa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś spytała w sprawie kryterium dochodowego 

świadczenia programu 500+dla osób niepełnosprawnych.  

Pan Wawrzyniuk odpowiedział, że jest to świadczenie uzupełniające dla osób których 

dochody nie przekraczają 1600zł.  

Radny Mirosław Bors spytał jaki czas ma organ na rozpatrzenie wniosku. 

Organ ma 60 dni na rozpatrzenie wniosku. Jeśli nie został zachowany termin rozpatrzenia 

wniosku organ powinien poinformować, że przedłuża termin załatwienia sprawy.   

Radna Barbara Gąsiorowska spytała o kryterium dochodowe dla osoby, która pobiera dodatek 

pielęgnacyjny. 
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Odpowiedzi udzielił p. Wawrzyniak osoby, które ukończyły 75 lat i pobierają zasiłek 

pielęgnacyjny, mogą ubiegać się świadczenie uzupełniające, które będzie zależało od 

kryterium dochodowego. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji oraz za przekazanie informacji i zaprosił 

do dalszej współpracy. 

Pan Tomasz Wawrzyniak podziękował za zaproszenie i miłą współpracę Przewodniczącemu 

Rady, p. Burmistrzowi. 

 

PKT 6 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie w dniu 25 

października br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz:  

1. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

3. Przedstawiciele pracowni urbanistyczno - architektonicznej MONDRA design 

- p. Łukasz Woźniak, p. Alicja Woźniak 

5. Pracownicy Urzędu w osobach – p. Karolina Morawska, p. Agnieszka Wejgt, p. Kamila 

Wieczorek, p. Paulina Bis, p. Dariusz Melon, p. Tomasz Bogacki. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się i wydanie opinii wniosków, które zostały złożone do projektu budżetu na 

2020 rok. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W Pkt. 2 Z przyczyn technicznych porządek obrad został przesunięty.  

Na początku posiedzenia  pani Karolina Morawska pracownik Urzędu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2020.  

Następnie pani Paulina Bis pracownik Urzędu przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe 

Miasto. 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3, obręb Łęgonice. 
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- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przezstrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i 608, obręb Żdżarki. 

- miejscowego planu zagosopodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr; 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, 

oraz części działki nr 800/2, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr 323, 324 oraz części działki nr 322, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Pan Łukasz Woźniak z pracowni urbanistycznej MONDRA design kolejno omówił pierwszy 

projekt uchwały. Celem sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

jest uprządkowanie struktury funkcjonalno- przestrzennej obszaru poprzez określenie zasad 

jego zagospodarowania, w tym uwzględnienie obowiązujących przepisów odrębnych.  

Drugi projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego to jest ujawnienie zagospodarowania zlokalizowanego na 

działce, przeznaczenia terenów zgodnie z faktycznym sposobem ich zagospodarowania, co w 

konsekwencji umożliwi przebudowę istniejących budynków, zlokalizowanych w obszarze 

objętym niniejszą uchwałą.  

Trzeci projekt uchwały dotyczy sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego który umożliwi realizację budownictwa mieszkaniowego na przedmiotowym 

terenie.  

Kolejny projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego który jest 

podyktowany koniecznością uszczegółowienia zasad zagospodarowania obowiązujących na 

części terenów, a także umożliwienia racjonalnego ich zagospodarowania oraz rozbudowy 

istniejących w ich obrębie obiektów.   

Następny projekt uchwały dotyczy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

którym plan zapewnia poprzez swoje ustalenia ochronę walorów krajobrazowych obszaru, 

uwzględnia wymagania związane z kształtowaniem ładu przestrzennego w granicach planu 

oraz w jego sąsiedztwie. 

Pani Agnieszka Wejgt przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Nowe Miasto nad Pilicą. 

Pan Tomasz Bogacki omówił projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego. 

Pani Kamila Wieczorek omówiła projekt uchwały w sprawie: 

- przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą.  

- szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  



7 

 

Przewododniczący Rady p. Tomasz Pietrucha przedstawił projekt uchwąły w sprawie zmiany 

uchwały nr XXVI/141/2020 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 12 września 

2012 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

-zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 

2032.     

W Pkt. 2 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że do projektu budżetu na 

2020 rok wpłynęło 36 wniosków. Wnioski dotyczą zapotrzebowania środków na zadania 

bieżące, oraz na zadania inwestycyjne m. in. wykonania i dokończenia nawierzchni na 

drogach gminnych i powiatowych, zainstalowanie oświetlenia drogowego, rozpoczęcie 

budowy świetlicy w msc. Żdżarki, budowy kanalizacji, przebudowy chodnika, usługi 

remontowe, malowanie pomieszczeń klasowych i inne. 

W Pkt. 3 Brak. 

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana 

na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do przewodniczących Stałych Komisji Rady 

Miejskiej. Nie zgłoszono. 

PKT 7 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 29.08.2019 r do dnia 31.10.2019 r.  

W dniu 29.08. odbyło się spotkanie z rodzicami w sprawie dowozu do szkół z byłego terenu 

osiedla wojskowego. Na prośbę mieszkańców przywrócono dowóz. 

30.08. spotkanie z firmami w sprawie składowiska odpadów komunalnych, rekultywacji 

kwater, zagospodarowania terenu gminy naszego wysypiska. 

2.09. udział w uroczystościach rozpoczęcia roku szkolnego w szkołach na trenie naszej gminy. 

3.09. spotkanie z wykonawcą otwartej strefy aktywności. Strefa wykonywana jest na jednym  

z naszych osiedli oraz przy PSP w Nowym Mieście. 

- wykonanie lustracji pozostałych placów zabaw na naszym terenie. 

- spotkanie z dyrektorem Domu Kultury w sprawie omówienia planu działania do końca roku. 

4.09. spotkanie z mieszkańcami w sprawie odwodnienia rowów przy drodze powiatowej  

w Domaniewicach. Wystosowane zostało pismo do Zarządu Dróg Powiatowych. 

5.09. udział w Warszawie w obradach Mazowieckiego Okrągłego Stołu Edukacyjnego. 

- spotkanie z przedstawicielami Przyjaciół Nowego Miasta w sprawie planów, kierunków 

rozwoju w tym dalsze działania naszego muzeum. 

6.09. spotkanie z Komendantem Powiatowej Policji w Grójcu omówienie sprawy dalszego 

wykorzystywania pomieszczeń w czasie remontu siedziby policji. 

8.09. Dożynki Powiatu Grójeckiego w Lewiczynie. 

9.09. spotkanie z firmą zajmującą się odpadami komunalnymi na naszym terenie. 
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- lustracja dróg w terenie (posypanie kruszywa na niektórych drogach gruntowych). 

- spotkanie z prezesem firmy odpadów komunalnych. Wpłynęły fotografie, które dotyczyły 

zalegających odpadów, które nie zostały odebrane. Po rozmowie z prezesem okazało się, że 

firma odbierająca RIPOK w Radomiu boryka się z różnym trudnościami był problem  

z odbiorem odpadów zielonych oraz problem zwolnień lekarskich wśród pracowników. 

10.09. podsumowanie losowania i wniosków mieszkańców do Budżetu Obywatelskiego. 

11.09. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury założenia na rok 2020, wnioski do budżetu 

omówienie spotkań międzypokoleniowych i wyjazdów w ramach tych spotkań. 
12.09. spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich, które dotyczyło inwestycji na terenie rzeki 

Pilicy oraz naszej inwestycji dokonywanej nad Pilicą. 
13.09. udział w konferencji 15 lat Mazowsza w Unii Europejskiej. Przedstawiciele Urzędu 

Marszałkowskiego prezentowali osiągnięcia projekty unijne w których uczestniczył samorząd 

wojewódzki. 

15.09. Dożynki Prezydenckie w Spale. 

16.09. lustracja w terenie i zasadność instalacji niektórych lamp. 

- zebranie sołeckie w Żdżarach. 

17.09. spotkanie z rodzicami w sprawie dowozu do szkół dla dzieci z dawnego terenu osiedla 

wojskowego. 

18.09. udział w kongresie gmin wiejskich w Ossie. 

19.09. spotkanie w Radomiu w sprawie wręczenia promesy na budowę drogi. Pozyskano ponad 

1 400 000,00zł. Na dwie drogi, które są już wykonywane w kierunku miejscowości Bełek oraz 

do Godzimierza. 

20.09. udział w uroczystościach 100 lecia powstania Policji Państwowej w Lipsku. 

21.09. piknik wojskowy w Grójcu. 

23.09. spotkanie z dyrektorami szkół z naszego terenu. 

24.09. sesja nadzwyczajna. 

- spotkanie w Żłobku z pracownikami oraz z rodzicami. 

27.09. spotkanie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z firmą 
prowadzącą zmiany oraz przedstawienie aktualnych prac. 

-  złożenie kwiatów przy pomniku Armii Krajowej w Radomiu. 

1.10. spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych. 

- spotkanie z dyrektorem Domu Kultury omówienie powstałych nowych kół zainteresowań, 
współtworzenie uroczystości patriotyczno – religijnych m. in. Święto 11 listopada. 

3.10. odbiór drzwi w strażnicy w Godzimierzu. Drzwi zostały również zamontowane w naszej 

strażnicy.  

4.10. spotkanie z dyrektorem Departamentu Gospodarowania Ziemią w Warszawie, które 

dotyczyło zakupu jednej z działek dla Koła Gospodyń Wiejskich w Wale.  

5.10. spotkanie z seniorami w Żdżarach. Pan Burmistrz podziękował radnej Monice Olborskiej, 

która współpracuje z radnym Andrzejem Tulinem oraz radną Karoliną Kącką.  
7.10. spisywanie aktu notarialnego. 

-   odbiór przebudowy ulicy Browarnej, wizja w terenie. 

11.10. uroczystości związane z dniem Edukacji Narodowej, przygotowanie uczniów ZDZ  

w Kielcach. 

12.10. jubileusz wieloletniego pożycia małżeńskiego. 
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13.10. wybory parlamentarne. 

14.10. sesja nadzwyczajna w sprawie sytuacji w SPZOZ w Nowym Mieście. 

16.10. odbiór ulicy Bielińskiego i Browarnej. 

17.10. spotkanie w sprawie organizacji imprez kulturalnych z dyrektorami z pracownikami 

Urzędu oraz dyrektorem Domu Kultury. 

- spotkanie z przedstawicielami firm w sprawie instalacji czujników cząstek smogowych. 

18.10. spotkanie z przedstawicielami wojska w sprawie organizacji uroczystości 11 Listopada. 

22.10. spotkanie z przedstawicielami jednej z telewizji w sprawie naszych wydarzeń naszego 

kręgu, odbiorców.  

23.10. otwarcie lokalu posterunku policji w Nowym Mieście.  

- spotkanie z prezesami spółdzielni mieszkaniowej w sprawie ewentualnego montażu 

nadajników dla lepszego działania powiększenia systemu monitoringu miejskiego. 

24.10. spotkania z sołtysami oraz niektórymi radnymi msc. Wierzchy, Pobiedna, Domaniewice, 

którzy zgłaszali swoje problemy. 

25.10. spotkanie w Warszawie w sprawie podpisania umowy na dofinansowanie pracowni 

językowej w Żdżarach.  

28.10. udział w pikiecie w obronie naszego szpitala. 

29.10. spotkanie w Pionkach – Konwent Samorządowców Ziemi Radomskiej. Poruszane były 

sprawy, z którymi borykają się samorządowcy m. in. sprawa przetargów na odbiór odpadów. 

Cena opłat za odpady wzrasta. Jest to uwarunkowane wieloma czynnikami, których nie będzie 

poruszał, ale ceny w innych miastach są dwukrotnie a nawet więcej wyższe od cen w naszej 

gminie. Omawiana była sprawa z PGE m. in. lamp oświetleniowych i ich konserwacji. 

30.10. spotkanie w sprawie instalacji fotowoltaicznej. Będzie możliwość zorganizowania 

spotkania dla mieszkańców zainteresowanych montażem instalacji fotowoltaicznej.  

- spotkanie z prezesem rodzinnych ogródków działkowych ,,Tulipan”. 

- spotkanie samorządowców ze Starostą Powiatu Grójeckiego. Poruszane były sprawy 

transportu publicznego, zgłoszona została kwestia w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na 

pismo z dnia 5 czerwca co do propozycji zorganizowania takiego transportu, jeżeli chodzi o 

autobusy w kierunku Radomia z Tomaszowa w kierunku Grójca z Rawy Mazowieckiej w 

kierunku Radomia. Zgłoszone zostały propozycje remontu dróg na przyszły rok oraz naprawy 

dróg w msc. Gostomia i Domaniewic.  

Pan Burmistrz podziękował wszystkim mieszkańcom oraz z okolicznych gmin za udział w sesji 

nadzwyczajnej na temat sytuacji szpitala oraz za udział w pikiecie. Następnie p. Burmistrz 

poinformował, o przebiegu wykonywanych prac nad Pilicą.  Budowa zbiornika powinna się 
zakończyć do połowy listopada.  

 

Radna Barbara Gąsiorowska odniosła się do wypowiedzi p. Burmistrza odnośnie pikiety.   

Przekazała, że w tym czasie odbyła się sesja powiatu na której podjęta była uchwała odnośnie 

wyrażenia zgody na wzięcie kredytu przez nasz szpital. Dlatego też nie mogła udzielić 
odpowiedzi na pytania. Po zakończeniu sesji i po powrocie wraz z Starostą jeszcze była 

telewizja, która nie chciała wysłuchać drugiej strony. Nie jest prawdą, że szpital jest zamykany 

dołoży wszelkich starań, żeby oddziały nie były sprywatyzowane. Zamknięcie oddziałów to 

była decyzja poprzedniej dyrekcji, teraz wycofujemy się, aby wszystko uporządkować. Oddział 

dziecięcy będzie funkcjonował. Następnie spytała czy p. Burmistrz wykorzystał dotację 
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rządową z którego dofinansowywane będzie przywracanie lokalnych połączeń autobusowych 

i czy zostanie uruchomione połączenie Nowe Miasto – Gostomia. Następnie odniosła się do 

wniosku złożonego w roku 2016 o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego na który 

nie otrzymała odpowiedzi oraz spytała, czy będzie zmienione studium.  

 

Radny Tadeusz Jędryka prosił o zorganizowanie spotkania na temat fotowoltaiki.  

 

Radna Iwona Lepa podziękowała za to, że po kilku latach przygotowań rozpoczęła się budowa 

zbiornika wodnego. Poruszyła sprawę dotyczącą dowozu mieszkańców z msc. Gostomia do 

Nowego Miasta. Na terenie naszej gminy są miejscowości m. in. Prosna, Waliska, którym 

również należałoby uruchomić połączenie lokalne.  

Radna Gąsiorowska zwróciła się z prośbą o dowozy dla mieszkańców wszystkich miejscowości 

do Nowego Miasta. 

 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi. W okresie, kiedy radna Gąsiorowska, pełniła funkcję 
burmistrza, powinna się orientować, jak przebiega procedura zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. Prosił o udział w posiedzeniach komisji na których zapraszani są 
przedstawiciele firmy którzy opracowują zmiany i spytać o realizacji swojego wniosku. Jeżeli 

chodzi o dowóz z Gostomii do Nowego Miasta kilka lat wcześniej żadnego dowozu też nie było. 

Natomiast czy teraz jest zasadność, żeby było połączenie.  Żeby nie było oskarżeń o to, że 

zadłuża się gminę i wydaje na coś co jest rentowne, bo będzie korzystało z przejazdu jeden lub 

dwóch mieszkańców. Jeżeli jest taka zasadność przeznaczymy środki z naszego budżetu. Do tej 

pory nie wpłynęło pismo z podpisami, jeśli chodzi o przywrócenie tego środka transportu. Jeśli 
chodzi o fotowoltaikę będzie zorganizowane spotkanie z firmą. Natomiast jeśli chodzi o 

zagospodarowanie terenu nad Pilicą. Na bieżąco śledzi postępy prac związane z budową 
zbiornika wodnego.  Na dzień dzisiejszy na realizację tego zadania nie wykorzystano środków 

budżetu Gminy. Za pozyskanie środków na realizacje tego zadania podziękowała radna Iwona 

Lepa. 

 

Radny Sebastian Stolarek odnośnie fotowoltaiki stwierdził, że należałoby się zastanowić i 

poszukać takiego programu, który dofinansuje inwestycje fotowoltaiczne np. dla budynku 

Urzędu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie zamierza skorzystać z takiego programu ze względu na 

wysoki koszt ponadto w roku ubiegłym zostało zmienione ogrzewanie budynku Urzędu.   

 

Przewodniczący Rady powiedział, że na szereg pytań w sprawie fotowoltaiki odpowie firma 

podczas tego spotkania. 

 

PKT 8 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dn. 29.08.2019 r. od Centrum Bezpieczeństwa Informatycznego p. Małgorzaty Krajewskiej 

Inspektora Ochrony Danych w sprawie nadmiaru danych w deklaracji śmieciowej. 
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- z dn. 30.08.2019r. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy, kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz przebiegu realizacji wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2019 roku. 

- z dn. 4.09.2019 r. od Instytutu Heraldyczno-Weksylologicznego w sprawie symboli miast 

polskich. 

- z dn. 9.09.2019 r. Stanowisko Rady Gminy Szelków. 

- z dn. 10.09.2019 r. od Starostwa Powiatowego w Grójcu odpowiedź na pismo mieszkańców 

wsi Rosocha. 

- z dn.11.09.2019r. Stanowisko Gminy Pniewy ws. gospodarki odpadami. 

- z dn. 16.09.2019r. wniosek Sołectwa Łęgonice. 

- z dn.18.09.2019r. odpowiedź na wniosek mieszkańcom bloku przy ul. Tomaszowskiej 51. 

- z dn.18.09.2019r. od Wojewody Mazowieckiego zawiadomienie o wszczęciu postepowania 

nadzorczego uchwały Nr XI/81/2019 z dnia 29 sierpnia 2019 roku. 

- z dn. 24.09.2019r. od Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Placówka Terenowa w 

Grójcu prośba o umożliwienie spotkania z sołtysami w trakcie najbliższej sesji Rady. 

- z dn.26.09.2019r. wniosek Sołectwa Dąbrowa. 

- z dn.23.10.2019r. wniosek o udostepnienie informacji publicznej. 

- z dn. 30.09.2019r. wniosek sołtys wsi Żdżarki. 

- z dn.14.10.2019r. odpowiedź Starostwa Powiatowego w Grójcu dotyczące zaproszenia na 

sesję Rady Miejskiej w dniu 14.10.2019r. 

- z dn.15.10.2019r. Informacja od Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie  

- z dn. 15.10.2019r. od Komendy Wojewódzkiej Policji w Radomiu pismo z prośbą o 

rozważenie możliwości zwolnienia z podatku od nieruchomości na rok 2020. 

- z dn.17.10.2019r. od Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie 

pismo dot. przekazania aktualnych danych sołectw. 

- z dn.14.10.2019r. od Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego podziękowanie za 

poparcie do Senatu RP. 

- z dn. 24.10.2019r. od Wojewody Mazowieckiego pismo dot. analizy oświadczeń majątkowych 

Burmistrza p. Mariusza Dziuby, Przewodniczącego Rady p. Tomasza Pietruchy. Wyniki analizy 

oświadczeń – bez uwag. 

- z dn. 24.10.2019r. od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rawie Mazowieckiej pismo dot. 

informacji oświadczenia majątkowego.    

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za zbieranie podpisów za poparcie dla uchwały 

podjętej na sesji nadzwyczajnej w dniu 14 października 2019 roku, lista nie jest zamknięta. 

Podziękował sołtysom za aktywność w życiu lokalnej społeczności za obecność na 

posiedzeniach komisji. Podziękowania skierował od Rady Młodzieży i Rady Seniorów dla 

dyrektora Miejsko Gminnego Domu Kultury za aktywność, szereg pomysłów.  Zaprosił do 

obejrzenia prac jakie są wykonywane przy budowie zbiornika wodnego nad Pilicą. Jeśli chodzi 

o plan zagospodarowania przestrzennego w dniu 27 września 2019 r. odbyło się kolejne 

spotkanie, w którym uczestniczyli przedstawiciele firmy wykonującej plan. Informacje 

publikowane są na bieżąco. Natomiast kwestie powątpiewania w to, że proces, który podjęto w 

2015 roku należy włożyć między książki albo nie ośmieszać się. Są to kwestie wieloletnie, które 

wynikają z czasochłonnej pracy. Na bieżąco firma informuje wszystkich radnych o etapie 

swoich prac. Priorytetowym jest kwestia zmiany zapisów w planie gminy na terenach 
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potencjalnych do inwestycji i dla naszych przedsiębiorców. Natomiast równolegle do tego 

trwają prace, gdzie wszyscy mieszkańcy łącznie z tymi, którzy sprawowali wcześniej władzę 
złożyli wnioski, które będą rozpatrywane zgodnie z procedurą. Nie ma wątpliwości te prace 

trwają. 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że 24 listopada w Domu Kultury organizowana 

będzie akcja wczesnego rozpoznania cukrzycy. W organizacji tego przedsięwzięcia 

zaangażowany jest p. Burmistrz, sołtys Jankowice p. Agnieszka Kwapisz, dyrektor Miejsko 

Gminnego Domu Kultury p. Jacek Zakrzewski oraz dr. Zaraś. Całą akcję od strony 

merytorycznej poprowadzą lekarze z Bródnowskiego szpitala z Warszawy. Wykonywane będą 
badania specjalistyczne i wyniki konsultowane indywidualnie z pacjentem. Badanie skierowane 

jest do osób po 60 roku życia, ale również do osób młodszych. Pacjenci z terenu gminy będą 
dowożeni bezpłatnie na badania. 

 

Pan Burmistrz podziękował dr. E. Zaraś za to, że jest to kolejna inicjatywa po akcji szczepienia 

przeciw grypie.  Podziękował pani sołtys, która zaangażowała się ten projekt. Prosił o 

dostarczenie liczby chętnych do badań. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono 

obrady. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał formułę RODO. 

 

PKT 9a 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały.   

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/89/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9b 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
na lata 2019 - 2032. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła objaśnienie do w/w projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/90/2019 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 5/ do 

niniejszego protokołu. 
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PKT 9c 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/91/2019 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/ do 

niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 9d 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/92/2019 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/ do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9e 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Nowe Miasto nad Pilicą. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/93/2019 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8/ do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9f 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/141/2020 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 12 września 2012 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 9 za na stan obecnych na sali 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. Uchwalono uchwałę Nr XIV/94/2019 w 
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przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 9/ do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9g 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla części działek nr ewid. 2189 i 

2199, obręb Nowe Miasto. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/95/2019 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 10/ do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9h 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 1061/3, obręb Łęgonice. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Radna Barbara Gąsiorowska spytała czy własnością gminy jest ta działka czy prywatnych osób. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że takie pytania były zgłaszane na ostatnim posiedzeniu 

komisji. W uzasadnieniu w/w projektu uchwały jest ujęty zwrot ,,...Celem sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest ujawnienie zagospodarowania 

zlokalizowanego na działce, przeznaczenie terenów zgodnie z faktycznym sposobem ich 

zagospodarowania co w konsekwencji umożliwi przebudowę istniejących budynków 

zlokalizowanych w obszarze objętym niniejszą uchwałą”. Jest to aktualizacja obecnej 

zabudowy. W dotychczasowym planie był zapis parku. Stoją budynki naszych mieszkańców. 

Są to indywidualne posesje, które są zlokalizowane na tej części działki. 

 

Radna Gąsiorowska spytała, czy to jest własność gminy czy prywatnych osób. Skoro jest to 

działka prywatna prosiła o odpowiedź jakie jest kryterium doboru działki prywatnej osób 

prywatnych brane i płacone przez gminę na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego. 

Takie kryterium jest, ponieważ dużo osób zgłasza się o zmianę planu i nie może zmienić plan, 

ponieważ to dużo kosztuje gminę. Prosiła o podanie kryterium wyboru tych osób, którzy mają 
działki na których gmina będzie zmieniała plan zagospodarowania przestrzennego a nie na 

pozostałych.   

 

Przewodniczący Rady prosił, aby radna uczestniczyła w posiedzeniach komisji. Radna może 

swoją opinię wyrazić podczas głosowania. Możemy poprosić pracownika merytorycznego, aby 

rozwiał wątpliwości. Natomiast te pytania się powtarzają zaprasza na posiedzenia komisji na 

których można zadawać pytania. Materiały radni otrzymują 7 dni przed posiedzeniem komisji. 

Prosił, aby radna z nimi zapoznała się. Prosił o wyjaśnienie pracownika merytorycznego. 
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Pan Burmistrz dodał, że słusznie Przewodniczący Rady zauważył, że radny ma możliwość 
zadawać pytania na posiedzeniu komisji. W tej chwili pracownik merytoryczny jest terenie. 

Prosił o złożenie pytania pisemnie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że cały proces prac nad planem zagospodarowania 

przestrzennego, dopóki się nie skończy bezwzględnie będą tego typu przypadki tego nikt nie 

odpowie radnej w sposób satysfakcjonujący. Może jakby działka radnej i p. Fiksa była 

rozpatrzona jako pierwsza wtedy byłby spokój. Czas działania określa biuro planistyczne i tylko 

i wyłącznie porządkuje zaistniałe zaniedbania w 2004 roku. Jet to normalny etap prac biura 

planistycznego i to jest odpowiedź na pytanie radnej. Są to działki prywatne nie ma żadnego 

kryterium oprócz tego, gdzie prace biura przesuwają się i można tryb postepowania zamknąć 
szybciej i dlatego trafiają do nas takie uchwały.  

Radny Sebastian Stolarek spytał jaki jest koszt zmiany tego planu.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma dodatkowego kosztu, jeśli chodzi o te zmiany 

oprócz tego który został przyjęty na etapie wyboru firmy planistycznej. Tego typu zmiany nie 

generują żadnych dodatkowych kosztów.  

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że nie wie po co ten spór są to działki naszych 

mieszkańców. Wpłynęło ponad 600 wniosków, którzy chcą zmiany planu zagospodarowania. 

Każda działka będzie procedowana.  

Radna Gąsiorowska powiedziała, że jest za przyjęciem uchwały, ale chciałaby się dowiedzieć 
czy jest to działka prywatna czy gminna. Nie jest to skomplikowane pytanie. Zwróciła się do 

Przewodniczącego Rady, że nie wnika, czy złożył wniosek czy też nie. Prosiła o mniej 

złośliwości w stosunku do radnej. Złożyła wniosek i tego nie ukrywa. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/96/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 11/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9i 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 607 i 608, obręb Żdżarki. 

Wymienione działki są prywatne. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/97/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9j 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto 

nad Pilicą na działkach nr; 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 

757, 758 oraz części działki nr 800/2, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady spytał czy jest potrzeba odczytania pełnej treści projektu uchwały. Radni 

nie wyrazili zgodę.  
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Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/98/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9k 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto 

nad Pilicą na działkach nr 323, 324 oraz części działki nr 322, położonych w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 
Projekt uchwały był omawiany szczegółowo na wspólnym posiedzeniu komisji. Przystąpiono 

do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/99/2019 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9l 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha poinformował, że zwrócono się 
z prośbą do Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w Grójcu o zaopiniowanie 

projektu regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
oraz projektu uchwały dot. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Opinie są pozytywne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą.  
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/100/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 15/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9ł 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XIV/101/2019 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 16/ do niniejszego protokołu. 
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PKT 10 
 

Radna Barbara Gąsiorowska spytała czy aby przyspieszyć zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego właściciele działek muszą wpłacić darowiznę. Spytała czy do PSZOK- u w 

Łęgonicach można dostarczać odpady wielogabarytowe.  

 

Pan Burmistrz prosił, aby powyższe pytania były złożone w formie pisemnej.   

 

PKT 11 
 

    Głos zabrał Przewodniczący Rady poinformował, że wygłosi oświadczenie jako radny. 

W związku z tym, że w rozumieniu radnego dyskusja jest publiczna na naszej Radzie a pani 

Gąsiorowska szuka wsparcia przez organy ścigania a konkretnie w Sądzie Rejonowym w 

Grójcu. Gdyż zostałem pozwany w prywatnym akcie oskarżenia przez panią Gąsiorowską 
odnośnie tego, że zawarłem podczas posiedzeń Rady nieprawdziwe informacje o zachowaniu 

Barbary Gąsiorowskiej czym ją pomówiłem a tym samym poniżyłem w opinii publicznej 

naraziłem ją na utratę zaufania jako potrzebnego do wykonywania przez nią stanowiska radnej 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście, dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej oraz nauczyciela dyplomowanego w Zespole Szkolno – Przedszkolnego w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Przy czym czynu tego dopuścił się za pomocą środka masowego przekazu 

jakim jest internet. W jej mniemaniu popełniłem przestępstwo. Sprawa dotyczy uchwał nad 

którymi procedowaliśmy w sprawie przekształceń wieczystego użytkowania na własność. Była 

to inicjatywa klubu ,,Niezależni” reprezentowanego przez radnego Sebastiana Stolarka. 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał przebieg procedowania na poszczególnych 

obradach sesji. Oświadczył, że użył skrótu myślowego i absolutnie nie miał intencji obrażać 
kogokolwiek. Oświadczył, że Pani radna Gąsiorowska nie głosowała za przedmiotową uchwałą, 
gdyż w tym dniu była nieobecna na sesji Rady Miejskiej w dniu 30 maja 2019 roku. Radna 

Gąsiorowska powołała dwóch świadków na posiedzenie sądu natomiast ja będę zmuszony 

powołać wszystkich obecnych na tych sesjach radnych i sołtysów. Dodał, że nasze różnice są 
powszechnie znane co do postrzegania pewnych wydarzeń. Nie jest moją intencją ujmować 
komukolwiek natomiast pani, jeśli ma taka wolę wprowadzić do naszego samorządu taki organ 

jakim jest Sąd to niech ocenią to mieszkańcy. Podkreślił, że prosi przyjąć tą wypowiedź jako 

oświadczenie radnego Tomasza Pietruchy jako wyjaśniające zaistniałą sytuację.  
 

Głos zabrała radna Barbara Gąsiorowska, która zwróciła się do radnego, Przewodniczącego 

Rady, aby się nie ośmieszał przed wszystkimi. Pan wprowadził Sąd w obrady, kiedy byłam 

Burmistrzem w 2014 roku, kiedy byłam oskarżona z mieszkańcami o budowę drogi w tym 

kontrola przez CBA. To Państwo zeznawaliście przeciwko mnie, że most w Gostomii źle został 

wybudowany, że dotację, którą pozyskałam wyłudziłam od państwa.  Kolejna sprawa zgłoszona 

do Prokuratury o to, że w OPP zginął sprzęt jak się okazało, sprzęt był jednostkach straży w 

Nowym Mieście, Żdżarach, Gostomii. Kolejna to sprawa obwodnicy i składanie zeznań. Pan 

teraz zarzuca, że ja rozpoczęłam ja biorę tylko przykład. 
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Pan Burmistrz odniósł się wypowiedzi radnej Gąsiorowskiej, która powiedziała, że ktoś panią 
podał do sądu. Burmistrz powiedział, że też musiał składać zeznania w Sądzie, bo radna 

pozwała jedna osobę. Na sali są inne osoby, które musiały zeznawać wielokrotnie w Sądzie, 

które przypłaciły zdrowiem rozprawy sądowe z Pani udziałem. Były to sprawy na szkodę gminę 
za które pani musiała przepraszać. Jeśli ma pani jakiś problem do pana Przewodniczącego Rady 

prosił, aby sobie wyjaśnić. 
Radna Gąsiorowska powiedziała, że Przewodniczący Rady rozpoczął. 
Radna Iwona Lepa powiedział, że jutro jest Święto Zmarłych chwila zadumy i nie wie, czy to 

jest czas i miejsce. Uważa, że nie ma rodziny i osoby spośród nas, którą życie doświadczyło 

śmiercią kogoś najbliższego więc tu należałoby się zatrzymać, pomyśleć, postanowić zmienić 
się, to zależy od każdego z nas. Prosiła o zakończenie dyskusji.  

Radny Tadeusz Jędryka prosił, aby Państwo się przeprosili, abyśmy w takiej atmosferze nie 

pracowali, żeby ta gmina się rozwijała, budowała. Wypowiedź nagrodzono oklaskami. 

 

PKT 12 
 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha zamknął 
o godz. 14.15 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Szczegółowy przebieg 

obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokółowała               Przewodniczył  

                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                                       mgr Tomasz Pietrucha 

 

 

 



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

Stolarek Sebastian nie głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzedniej sesji

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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2. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

3. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032. 

Nazwisko i Imię jak głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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4. Głosowanie – uchwała w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego.

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

5. Głosowanie – uchwała w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

6. Głosowanie – uchwała w sprawie wyznaczenia aglomeracji Nowe 

Miasto nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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4
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6

7

8

9
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12

13

14

15

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

7. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/141/2012 Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 12 września 2012 roku w sprawie ustalenia zasad 

przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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6

7

8

9
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12

13

14

15

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

8. Głosowanie – uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla 

części działek nr ewid. 2189 i 2199, obręb Nowe Miasto.

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

9. Głosowanie – uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 

1061/3, obręb Łęgonice.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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8

9
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13

14

15

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

10. Głosowanie – uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 

607 i 608, obręb Żdżarki.

Nazwisko i Imię jak głosował

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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8

9
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13

14

15

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

11. Głosowanie – uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr; 2198, 295/8, 295/3, 

131/1, 2083, 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 758, oraz części działki nr 800/2, 

położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

12. Głosowanie – uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr 323, 324 oraz części 

działki nr 322, położonych w Nowym Mieście nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

13. Głosowanie – uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
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8

9
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Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 31.10.2019r.

14. Głosowanie – uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Nazwisko i Imię jak głosował


